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OR-RM.0012.4.32.2021 

 

Protokół Nr 7/21 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 20 sierpnia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:10 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 5 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Patryk Bociek, Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Wojciech 

Orliński. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad, do którego   

wprowadzono zmiany. 

Z porządku obrad zdjęto punkt 3. Spotkanie z Zarządem Hufca ZHP Koronowo. 

Głosowanie za zdjęciem z porządku posiedzenia punktu 3. 

Za – 5 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja Miejsko - Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie:  

a) Kąpielisko miejskie w Pieczyskach,  

b) Stadion miejski.  
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3. Spotkanie z Zarządem Hufca ZHP Koronowo. – zdjęty z porządku posiedzenia 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

 

2. Wizytacja Miejsko - Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie:  

a) Kąpielisko miejskie w Pieczyskach,  

b) Stadion miejski.  

 

O godzinie 8.15 członkowie komisji udali się na wizytację do Pieczysk i na Stadion miejski 

w Koronowie. 

O godzinie 10.00 członkowie komisji wrócili z wizytacji. Członkowie komisji wizytowali 

również PUMPTRACK. 

Na posiedzenie komisji  przybyli radni: Sławomira Polewa, Illona Pubanc, Wojciech Orliński. 

Nieobecny radny Patryk Bociek. 

Uwagi członków komisji zgłoszone po wizytacji: 

Radna Małgorzata Szymczak – Na plaży powinno być lepsze zadaszenie nad wiatą. 

Toczyła się również dyskusja na temat barki, która prowadzi działalność przy brzegu plaży.  

Poruszono także temat odbioru odpadów z Pieczysk. Terminy wywozów to: sobota, 

niedziela, poniedziałek. 

Omówiono także kwestie bezpieczeństwa na PUMPTRACK- u. Uznano, że powinien na ten 

obiekt być skierowany monitoring. 

 

3.Spotkanie z Zarządem Hufca ZHP Koronowo. – zdjęty z porządku posiedzenia 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekty uchwał:  

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany statutu Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z toru 

rowerowego typu „PUMPTRACK”. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Sławomira 

Polewana przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko 

– Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie Pani Beata Kokoszczyńska – Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały ustalenia statutu Żłobka Samorządowego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXVI/311/21 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działki 

ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Dyrektor Miejsko –Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chtła przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku 

szkolnym 2021/2022.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5.Sprawy bieżące komisji. 

 

Poruszono temat przygotowania uczniów do egzaminów. Członkowie komisji stwierdzili, że 

uczniowie są niewystarczająco przygotowani. Muszą korzystać z prywatnych lekcji. Wyniki 

uczniów z egzaminów w Gminie Koronowo systematycznie spadają. 

Jeśli chodzi o przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego, to dyrektorzy nie 

zgłaszają żadnych niepokojących sygnałów.  

 

Członkowie komisji wydali opinię w sprawie dopłat z budżetu Gminy Koronowo do różnicy za 

m3 ścieków dla mieszkańców miejscowości Mąkowarsko i miejscowości Wiskitno. 

Głosowanie: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Henryk Borowicz, Mirosława Holka. 
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5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia  

o godz. 11.50 zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                       /-/ Artur Koper 


